
Referat af Arresøgruppens bestyrelsesmøde 27/4-2015 hos Per, Smedebakken 19, Annisse 
Til stede var Erik, Per, Claus. Helge og Jørgen. Afbud fra Nina. 

1) Referat fra sidste møde:  Referatet godkendt uden bemærkninger. 
2) Nyt fra bestyrelsesmedlemmer: Claus refererede fra Grundejerforeningen for Arrenæs´s 

generalforsamling. Der udtryktes her utilfredshed med at den nye bekendtgørelse om sejlads på 
Arresø giver særrettigheder til lystfiskerne til motorbådssejlads. 

3) Mødet i Søbrugerrådet 24/3-2015: Erik refererede fra mødet:  Fugletårnet på Hovgårds pynt ikke 
kommet videre på grund af en uafklaret strid mellem lodsejer og Naturstyrelsen. Nye regler gør at 
den nye bekendtgørelse skal underskrives af Naturstyrelsens direktør og ikke af ministeren. Dette 
formentlig en fordel for os, da vi så kan klage til ministeren. Naturstyrelsen har overladt ansvaret 
for Arresøstien til kommunerne omkring søen. 

4) Udkast til bekendtgørelsen: Mulighederne for at klage over bekendtgørelsen drøftedes. Enighed 
om at bestyrelsen anbefaler delegeretmødet 18/5, at der klages til Miljø og Naturklagenævnet over 
ufuldstændigt grundlag for Naturstyrelsens miljøvurdering og DCE´s konsekvensanalyse. Desuden 
at der i brev til miljøministeren klages over ulighed overfor forskellige interessegrupper, således at 
lystfiskerforeninger tilgodeses på bekostning af øvrige grupper mht motorsejlads. 

5) Høring af vandplan: Enighed om at støtte Eriks reviderede udkast til høringssvar og at dette 
forelægges delegeretmødet 18/5 med bestyrelsens anbefaling. 

6) Delegeretmødet 18/5: Enighed om Eriks forslag til dagsorden. Lokalet er reserveret og Claus sørger 
for øl og vand. 

7) Stiarbejdet: Enighed om at støtte forslaget om sti fra Annisse til Ramløse. Det modtagne forslag 
forelægges delegeretmødet 18/5. 

8) Evt. Intet til referatet. 
 

Tak til Per for husly med udsigt og lyden af en fed motorcykel. 
Referent Jørgen Jac. 30/4 2015  


